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Obec Čejč

Čejč 430, 696 14, Čejč
tel.č.: 518 361 118 | e-mail: podatelna@cejc.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 12 Zastupitelstva obce Čejč

konané dne 3. 6. 2020 v sále sokolovny v Čejči od 19:00 hod.

Doba jednání: do 21:40
Přítomno: Ing. Jan Koutný, Ing. Radek Peš, Mgr. Kateřina Malíková, Ing. Petra Voznicová,

Jana Bízová, David Fulajtár, Pavel Havelka
Omluveni: Tomáš Damborský, Helena Rozkydalová
Neomluveni: -
Předsedající: Ing. Jan Koutný
Zapisovatel*: Petra Slabá
Ověřovatelé zápisu: Jana Bízová, David Fulajtár,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Přivítání přítomných

Starosta přivítal všechny přítomné v sále sokolovny a poděkoval, že jsou dodrženy navržené rozestupy a že
přítomní mají chráněny dýchací cesty rouškami. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno dle § 93 zákona
o obcích. Pozvánka byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu Čejč v souladu se zákonem o obcích a
jednacím řádem po dobu nejméně 7 dní,  a  to od 27.  5.  2020 do 3.  6.  2020.  Současně byla zveřejněna
na elektronické úřední desce. Dále konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva obce. Omluvena je paní
Helena Rozkydalová a pan Tomáš Damborský. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Zasedání řídil starosta
obce.

2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu

Jako zapisovatelku starosta jmenoval paní Petru Slabou a za ověřovatele zápisu jmenoval paní Janu Bízovou a
pana Davida Fulajtára. Ke jmenování zapisovatelky a ověřovatelů zápisu nebyly připomínky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  zapisovatelku  paní  Petru  Slabou a  ověřovatele  zápisu  paní  Janu
Bízovou a pana Davida Fulajtára.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/12/2020 bylo schváleno.

3. Připomínky k navrženému programu, jeho schválení včetně způsobu schvalování jednotlivých
bodů programu

Program  jednání  byl  spolu  s  pozvánkou  zveřejněn  na  úřední  desce.  K  navrženému  programu  nebyly
žádné připomínky, doplnění či dotazy.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje program zasedání dle předložené pozvánky.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/12/2020 bylo schváleno.

4. Kontrola úkolů

Starosta  předal  slovo  předsedkyni  kontrolního  výboru.  p.  Malíková:  KV  na  svém  posledním  zasedání
kontroloval splnění úkolů ze zasedání ZO č.1, některé body jsou splněny. Projekt sázíme budoucnost cesta
na Mikulčinu louku, měla se podávat žádost na tento projekt. Nejedá se o výsadbu v extravilánu, ale intravilánu
obce, tudíž se žádost o dotaci nepodávala. Další věc, která se řeší je projekt na opravu místních komunikací,
stejně tak výměna povrchu na dět.hřišti. Další jsou hotovy.  Usnesení ze 32. zasedání ZO - pojízdná šachta u RD
čp. 75 je již  splněno.  Není  splněno usnesení  ze 6.  zasedání  ZO -  dohoda se společností  Českomoravská
telekomunikační s.r.o. na vybudování optického kabelu. Z 10. zasedání ZO není splněno usnesení - příprava
památníku padlým, dále projekt nových internetových stránek obce Čejč. Oprava komunikace U Šlechtitelky
začne příští týden. Starosta obce odkazuje na stránky obce, kde jsou všechna usnesení z kont.výboru.

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí zprávu kontrolního výboru.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Investiční akce

a) 3/2019 Prodloužení chodníku a silniční obrubníky na Karláku

Čekáme na vyřízení kolaudačního rozhodnutí, stavební úřad minimáně 3 měsíce nefungoval.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce Čejč  bere na vědomí  investiční  akci  Prodloužení  chodníku a  silniční  obrubníky
na Karláku.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

b) 4/2019 Propojení chodníku ulice Slavkovská

Chybí  úprava  vodorovného  dopravního  značení,  kterou  kooperujeme  se  SÚS  JMK.  Poté  bude  stavba
zkolaudována. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí akci Propojení chodníku ulice Slavkovská

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

c) 11/2019 Lokalita Za Hospodou
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Stavba začala poslední týden v dubnu. V současné době je provedena skrývka ornice pod komunikací a je
dokončena kanalizace včetně přípojek. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí akci Lokalita Za Hospodou.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

d) 16/2019 Oprava komunikace U Šlechtitelky

V důsledku současné situace se akce zpožďuje o cca 2 měsíce. Termín realizace se posunul z dubna na červen
2020. Úsek bude pro osobní automobily uzavřen do 7.června, pro nákladní automobily do 18.června.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí akci Oprava komunikace U Šlechtitelky.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

e) 3/2020 Obnova vybavení hasičské jednotky

Dotace byla podána, ale JM kraj bohužel zastavil v důsledku koronavirové krize veškeré dotace. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí akci Obnova vybavení hasičské jednotky

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

f) 4/2020 Obnova vzduchových dýchacích přístrojů JSDH Čejč

Dotace byla podána, výsledky zatím nejsou známy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí akci Obnova vzduchových dýchacích přístrojů JSDH Čejč.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

g) 5/2020 Oprava atiky a osvětlení v mateřské škole

Dotace na akci byla podána, ale výsledky budou známy nejdříve na podzim 2020. Osvětlení ve školce bylo již
vyměněno  za  nové  úspornější  zdroje.  Pokud  by  tato  dotace  nevyšla,  realizovat  se  musí.
Náklady  na  ušetřenou  energii  by  se  měly  vrátit   do  dvou  let.  Opravu  atiky  zatím  řešíme  s  projektanty.  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí akci Oprava atiky a osvětlení v mateřské škole.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

h) 6/2020 Územní plán

Žádost byla podána, dle výsledků na internetu máme dotaci schválenou, rozhodnutí zatím nemáme. Následně
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bude vypsáno veřejné projednání zde na sokolovně. Může přijít každý a učinit připomínky a návrhy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí akci Územní plán.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

ch) 7/2020 Biocentrum Sluneční zátoka

Kvůli dotačním podmínkám musel být projekt upraven.Tento je již připraven a zároveň byly podány žádosti
o  vyjádření  na  stavební  úřad  a  životní  prostředí,  které  budou  následně  přílohou  samotné  žádosti
o dotaci. Žádost o dotaci je možné podat do 3.8.2020. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí akci Biocentrum Sluneční zátoka

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

i) 8/2020 Sázíme budoucnost - Cesta na Mikulčinu louku

Při přípravě žádosti o dotaci jsme zjistili, že podmínky zamýšleného dotačního programu byly změněny a pro
letošní rok je možné žádat o prostředky na výsadbu stromů v intravilánu obcí. V současné době hledáme
náhradní zdroje financování.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí akci Sázíme budoucnost - Cesta na Mikulčinu louku.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

j) 9/2020 Využití dešťových vod v základní škole

Dotační výzva běží od února 2020. Příjem žádostí bude ukončen 1.1.2021. V rámci je možné získat až 85%
vynaložených prostředků. Je zpracovaná analýza potenciálu jímání a dalšího využití srážkové vody ze střechy
budovy školy. Odhadované náklady jsou 410 000 Kč. Spoluúčast obce by byla 70 000 Kč.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí možnost využití dešťových vod v základní škole

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

k) 10/2020 Kniha (ne)Zapomenutí legionářští bráškové

Na knize se intenzivně pracuje. V současné době je dokončený matriční průzkum a připravují se informace
o osudech legionářů. Na konci letošního roku by mohla být kniha hotová.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí akci Kniha (ne)Zapomenutí legionářští bráškové.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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l) 11/2020 Opravy místních komunikací

Řešíme v kooperaci se Správou a údržbou silnic

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí akci Opravy místních komunikací.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

m) 12/2020 Výměna povrchu na dětském hřišti v parku

Akce prozatím není realizována.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí naplánovanou akci výměna povrchu na dětském hřišti.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

n) 13/2020 Krajinářská studie extravilánu obce Čejč

Už delší dobu se bavíme o tom, jak uchopit péči o krajinu v našem katastru. V minulosti sice proběhlo několik
dílčích  projektů  např.připravované  biocentrum  Sluneční  zátoka,  ale  měli  bychom  připravit
komplexní dokument, který by nám poradil, jak s naší krajinou v okolí zacházet, co a jak v krajině změnit.
Oslovili  jsme Ateliér  Krejčiříkovi,  kteří  pro  naši  obec  zpracovali  návrh  školní  zahrady  a  mají  zkušenost
s podobnými komplexními projekty, například v oboře Obelisk u Lednice a jiné.   

Výstupem budou mapové podklady s inventarizací pozemků stávajícího stavu, návrhu opatření včetně návrhu
získání dotačních prostředků pro realizaci vegetačních úprav. Objem navržených krajinářských děl je v objemu
10 -15 000 000 Kč z dotačních titulů. Předložená studie bude východiskem pro systematickou péči o krajinu
v katastru a připravovaný postup na realizaci opatření zmínění klimatické změny. Navržená opatření budou
snižovat větrnou erozi, reagovat na místa s iniciací vodní eroze. Dalším bodem bude lokalizace invazních druhů
rostlin, které decimují naši krajinu (např. pajasan). Náklady na projekt jsou vypočteny na 336 000 Kč. Cena
bude rozdělená na jednotlivé etapy. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  projekt  Krajinářské  studie  extravilánu  obce  Čejč.  ZO  schvaluje
smlouvu  o  dílo  4/SOD/2020  se  společností  Průvodce  parkem,  z.s.,  Vinohrady  1039,  691  42  Valtice
na projet Krajinářská studie extravilánu obce Čejč s cenou 336 000 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 3a/12/2020 bylo schváleno.

o) 14/2020 úprava dopravního značení

Na obec byla doručena petice za umístění dopravních radarů, zejména ve směru od Brna a od Slavkova. Pod
petici se podepsalo 92 lidí. Cena radarů je cca 50 000 Kč za jeden kus.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  úpravu dopravního značení instalací  dopravních radarů ve směru
od Brna a od Slavkova.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 3b/12/2020 bylo schváleno.

p) 15/2020 Vlajka obce

Jelikož máme schválen nový znak a vlajku obce, bylo by vhodné ji mít vyrobenou i fyzicky, tak aby se mohly
využívat.  Necháme vyrobit  novou vlajku do interiáru, jednu do exteriéru na stožár před budouvou OÚ a
smaltovaný znak na budovu obecního úřadu. Nynější je už ve špatném stavu. Celková cena by činila 87 000 Kč. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje zhotovení nových vlajek a znaku obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3c/12/2020 bylo schváleno.

q) 16/2020 Venkovní areál v parku 

Oslovili  jsme ateliér  Artes.  Proběhla  schůzka  se  zastupiteli,  SK Čejč  a  AVZO.  Bude vypracovaná studie
za cca 65 000 Kč. V roce 2021 budou vypsány dotační tituly na úpravy návsí.

Diskuze:
p.Vachůt Plánuje se nějak Poldr mezi Čejčí a Terezínem v lokalitě Pod lopatou? Je tam už něco

vyměřené.
starosta Ano, je to v plánu ještě letos. Přesně ale nevím, pozemky jsou nyní obce Terezín. Poldr

buduje státní pozemkový úřad.
p.Stávek Co druhý kulturní areál v Čejči Pod Búdama?
starosta Proběhlo zaměření pro akci odstavné stání Pod Búdama. Doufejme, že to letos stihneme

realizovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje zadání projektu na úpravu venkovního areálu v parku v Čejči.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3d/12/2020 bylo schváleno.

6. Žádosti o příspěvky na rok 2020

a) Linka bezpečí, z. s. 

Žádost o příspěvek na provoz. Stejně jako letošním roce bychom navrhli příspěvek neposkytovat.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč neschvaluje příspěvek na podporu provozu Linky bezpečí, z. s.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4a/12/2020 bylo schváleno.

b) Nemocnice TGM Hodonín, p. o.

Žádost o finanční příspěvek na obměnu zdravotnické techniky. Tentokrát je to na nákup plicních ventilátorů.
Navrhuji částku 15 000 Kč formou daru a uzavřít darovací smlouvu.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje dar prostřednictvím  darovací smlouvy č. 2/DAR/2020 Nemocnici TGM
Hodonín,  příspěvková  organizace,  Purkyňova  11,  695  26  Hodonín  ve  výši  15  000  Kč  na  obměnu
zdravotnické techniky.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4b/12/2020 bylo schváleno.

c) Záchranná stanice ČSOP Buchlovice

Provozuje záchranou stanici volně žijících živočichů. Stará se o správní území 12 obcí s rozšířenou působností,
celkově jde o 316 obcí a měst. V případě nálezu zraněného živočicha na našem katastru jej přijmou do stanice
a poskytnou mu veterinární péči a snaží se ho připravit na návrat do přírody. V případě potřeby zůstávají
živočichové na záchranné stanici v dlouhodobé péči. Navrhuji částku 2 000 Kč formou daru.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  dar  prostřednictvím  darovací  smlouvy  č.  3/DAR/2020
Záchranné stanici  ZO ČSOP Buchlovice, Kostelní 403, Buchlovice IČO 709 67 318 ve výši  2 000 Kč
na provoz.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4c/12/2020 bylo schváleno.

d) Společná právní obrana proti povolení těžby štěrkopísku v lokalitě Uherský Ostroh 

Naše obec spolu s okolními obcemi,  společností VaK Hodonín, JMK a dalšími bojuje proti povolení těžby v
lokalitě Uherský Ostroh. Dle posudků, které máme k dispozici, by tak mohlo dojít k významnému ohrožení
vodního zdroje Bzenec komplex. Nachází cca 500 m od lokality, kde  se má těžit. V současné době naši obec,
VaK Hodonín  a  další  obce,  zastupuje  právní  kanceláří  Frank Bold.  Náklady za  tyto  právní  služby hradí
společnost VaK Hodonín. Na posledním setkání starostů bylo dohodnuto, že do celé kauzy se zapojí  i  p.
advokátka Mgr. Jana Zwyrtek Hamplová. Jejím úkolem bude vypracování analýzy postupu správních orgánů
státu  vůči  samosprávám,  včetně  právního  zastoupení  obcí  u  soudních  sporů.  Obce  byly  opakovaně
z probíhajících řízení vyloučeny, čímž mohlo dojít k porušení jejich práv. Náklady právního zastoupení jsou
vyčísleny na 544 500 Kč.  Obce, které vodu z vodního zdroje odebírají by se na této částce podíleli a to
v závislosti na počtu obyvatel. Na naši obec tak vychází částka 3 962,14 Kč. Tato částka by byla poskytnuta
jako dar městu Kyjov, které zajistí uhrazení fakturu za právní služby.

Diskuze:
p.Fulajtár Tím, že se stanovil dobývací prostor, je to prakticky rozhodnuté. Mají dá se říct povoleno

těžení.
starosta To je důvod pro zaangažování dalšího člověka. Kauza je opravdu dlouhá. Na stránkách

Za vodu pro lidi jsou veškeré informace, znalecké posudky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje dar prostřednictvím  darovací smlouvy č. 4/DAR/2020 městu Kyjov
ve výši 3 962,14 Kč na pokrytí nákladů na vypracování analýzy postupu správních orgánů státu vůči
samosprávám,  včetně právního zastoupení  obcí  u  soudních sporů,  které  poskytla  advokátní  kancelář
JUDr. Jany Zwyrtek Hamplové ve věci těžby štěrkopísku v těsné blízkosti vodního zdroje Bzenec komplex.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4d/12/2020 bylo schváleno.
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7. Záměry na nakládání s obecním majetkem

a) Odkup části pozemku parc. č. 1677

Na předešlé schůzi zastupitelstva jsme projednávali žádost pana R*** N***, F***, B*** o odkup části  pozemku
o výměře 33 m2, v lokalitě Pod Búdama, kdy ZO odkup neschválilo. Nyní žádá o odkup části stejného pozemku
parc.  č.  1677  o  výměře  4  m2.   Novou  žádost  projednávala  komise  výstavby.  Shledala  výhrady
k projektové dokumentaci stavby. KV odprodej  části  pozemku doporučila.  Dnes proběhlo osobní jednání
s panem N***. Pozemek bude rozdělen geometrickým plánem a bude vytvořen znalecký posudek na cenu
pozemku. Zájemce uhradí náklady na odhad, cenu pozemku a poplatek za vklad do katastru nemovitostí.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje záměr č. 4/2020 na prodej části pozemku parc. č. 1677 o výměře 4 m2

vedeném na LV č. 1 pro obec a k.ú. Čejč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5a/12/2020 bylo schváleno.

b) Žádost o pacht části pozemku par. č. 504/1

Jedná se o obecní pozemek pod novinovým stánkem. Paní M*** H***, která měla uzavřenou nájemní smlouvu,
požádala písemně o její ukončení k datu 31. 12. 2020 z důvodu ukončení provozu novinového stánku. Paní
S*** R***, Č*** písemně požádala o pacht části pozemku par. č. 504/1 o výměře 15 m2 za účelem provozování
novinového stánku. Roční pachtovné bych ponechal ve stejné výši, tj. 1 000 Kč.  

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje záměr č. 5/2020 na pacht části pozemku parc. č. 504/1 o výměře
15 m2 vedeném na LV č. 1 pro obec a k.ú. Čejč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5b/12/2020 bylo schváleno.

c) Odkup části pozemku parc. č. 175/1

Jedná se o pozemek v areálu sportovního areálu. SK Čejč, z.s. žádá o odkup z důvodu narovnání majetkových
vztahů. Bude třeba pozemek rozdělit  geometrickým plánem a určit  cenu znaleckým posudkem.  Zájemce
uhradí náklady na odhad, cenu pozemku a poplatek za vklad do katastru nemovitostí.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje záměr č. 6/2020 na prodej části pozemku parc. č. 175/1 o výměře asi
30 m2 vedeném na LV č. 1 pro obec a k.ú. Čejč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5c/12/2020 bylo schváleno.

8. Smlouvy na nakládání s obecním majetkem

a) Odkup části pozemku parc. č. 812/1    
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Předmětem je pozemek parc. č. 752/3 o výměře 1 m2  , který vznikl rozdělením pozemku parc. 812/1 na LV č. 1
pro obec a k. ú. Čejč. Záměr č. 1/2020 byl zveřejněn od 28. 2. 2020 do 17. 3. 2020.  Kupující Ing. L*** K***,
Č***. Cena pozemku dle znaleckého posudku č. 012/2010 činí 500 Kč. Mimo kupní cenu uhradí kupující
náklady na odhad a poplatek spojený se zápisem vlastnického práva do katastru nemovitostí.   

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje kupní smlouvu č. 1/KUP/2020 na pozemek parc. č. 752/3 o výměře
1 m2  v k. ú. Čejč. Kupující Ing. L*** K***, Č*** uhradí  dle znaleckého posudku cenu 500 Kč, náklady
na odhad a poplatek spojený se zápisem vlastnického práva do katastru nemovitostí. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6a/12/2020 bylo schváleno.

b) Odkup pozemků parc. č. 1085, 1091, 1093      

Předmětem jsou pozemky parc. č. 1085 o výměře 524 m2, parc. č. 1091 o výměře 480 m2, parc. č. 1093
o výměře 522 m2, na LV č. 1 pro obec a k. ú. Čejč. Záměr č. 2/2020 byl zveřejněn od 28. 2. 2020 do 17. 3. 2020.
Kupující  Ing.  J***  K***  a  Bc.  I***  K***,  Č***.   Cena pozemků dle  znaleckého posudku č.  013/2020 činí
690 000 Kč. Mimo kupní cenu uhradí kupující poplatky spojené s odhadem ceny nemovitosti a se zápisem
vlastnického práva do katastru nemovitostí. Zaváže se, že do 3 let zahájí výstavbu rodinného domu, navrátí
pozemek  v  případě  nezahájení  výstavby  a  zaváže  se  předkupním právem při  případném prodeji  tohoto
pozemku.

Diskuze:
p.Malíková V případě, že by byla částka 500 Kč za m², tak celková částka nesouhlasí. Byla by mnohem

vyšší. Za  m² to bude pravděpodobně míň než 500 Kč.
starosta Zkontrolujeme částky podle znaleckého posudku a opravíme.
starosta Prosím o přinesení znaleckého posudku z budovy OÚ.
p.Malíková Dle znaleckého posudku, který máme nyní k dispozici činí cena za  m² 450 Kč.
starosta Částka tedy není 500 Kč, ale 450 Kč za  m². Celková cena pozemků je tedy správná a to

690 000 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje kupní smlouvu č. 2/KUP/2020 na pozemky parc. č. 1085 o výměře
524 m2 , parc. č. 1091 o výměře 480 m2 , parc. č. 1093 o výměře 522 m2 na LV č. 1 pro obec a k. ú.
Čejč. Kupující Ing. J*** K*** a Bc. I*** K***, Č*** uhradí  dle znaleckého posudku cenu 690 000 Kč, náklady
na odhad a poplatek spojený se zápisem vlastnického práva do katastru nemovitostí.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. 6b/12/2020 bylo schváleno.

c) Odkup části pozemku parc. č. 127/1

Na 6. zasedání ZO dne 12. 6. 2019 jsme projednávali žádost manželů B***  o dorovnání pozemku mezi jejich
RD a místním hřbitovem odkupem části pozemku parc. č. 127/1na LV č. 1 pro obec a k. ú. Čejč. Oddělovacím
GP vznikl pozemek parc. č. 127/4 o výměře 139 m2. Kupující paní L*** B*** a pan D*** B***, Č*** uhradí dle
znaleckého posudku č. 010/2010 cenu 69 500 Kč  a poplatky spojené s odhadem ceny nemovitosti a se zápisem
vlastnického práva do katastru nemovitostí. 
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje kupní smlouvu č. 3/KUP/2020 na pozemek parc. č. 127/4 o výměře
139 m2 v k. ú. Čejč. Kupující paní L*** B*** a pan D*** B***, Č*** uhradí dle znaleckého posudku cenu
69 500 Kč a  poplatky spojené s  odhadem nemovitosti  a  se  zápisem vlastnického práva do katastru
nemovitostí.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6c/12/2020 bylo schváleno.

d) Koupě pozemku 134/4          

Aby došlo ke kónickému vyrovnání pozemků je potřeba odkoupit od manželů B*** pozemek parc. č. 134/4
o vyměře 5 m2, který vznikl rozdělením pozemku parc. č. 130/1 na LV č. 176 v k. ú. Čejč. Dle znaleckého
posudku je cena 2 500 Kč.  

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje kupní smlouvu č. 4/KUP/2020 na pozemek parc. č. 134/4 o výměře
5 m2  v  k.ú.  Čejč.Kupující  obec Čejč uhradí  prodavajícím paní  L*** B*** a panu D*** B***,  Č*** dle
znaleckého posudku cenu 2 500 Kč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6d/12/2020 bylo schváleno.

e) Pronájem pozemku parc. č. 3506 Bílý kopec  

Na předchozím zasedání  jsme projednávali  žádost  Ing.  J***  P***,  který  má zájem o  pozemek v  lokalitě
Bílý kopec. Jedná se o starý meruňkový sad cca 7 ha. Má v úmyslu se o tento hodnotný kousek přírodní
památky  pečovat a pokusit se zabránit  jeho degradaci. Účelem výpůjčky bude údržba pozemků. Pan P*** bude
žádat o dotaci. Bude nutný souhlas obce k veškerým  zásahům.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje smlouvu o výpůjčce 2/VYP/2020 na pozemek parc. č. 3506 o výměře
70 356 m2 .  Vypůjčitel Ing. J*** P***, J***S*** 2917/1a*),  H***.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6e/12/2020 bylo schváleno.

f)  Odkup pozemků parc. č. 576/1, 575/2      

Na 5. zasedání ZO dne 2. 5. 2019 jsme projednávali žádost o odkup obecních pozemků parc. č. 576/1 a 575/2,
které se nachází uprostřed zahrady u RD čp. ***. Cena za odhad činí 150 Kč za m2 . Důvodem snížení ceny je, že
pod oběma pozemky se nachází sklepy, které jsou částečně sesunuté a jsou plně zaskládané sutí.  Záměr
č. 6/2019 byl zveřejněn od  10. 5. 2019 do  27. 5. 2019.  Kupující pan M*** R***, Č*** uhradí cenu pozemku
19 650 Kč, poplatky spojené s odhadem nemovitosti a se zápisem vlastnického práva do katastru nemovitostí. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje kupní smlouvu č. 5/KUP/2020 na pozemky parc. č. 576/1 o výměře
115 m2  a 575/2 o výměře 16 m2  .  Kupující pan M*** R***, Č*** uhradí dle znaleckého posudku cenu
pozemku 19 650 Kč a poplatky spojené s odhadem nemovitosti a se zápisem vlastnického práva do katastru
nemovitostí.
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Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6f/12/2020 bylo schváleno.

9. Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene

a) Smlouva č. 1030057751/001

Jedná se o návrh smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene se společností E.ON distribuce -
souhlas  s  umístěním  distribučního  zařízení.  Je  to  kabelové  vedení  NN 2  m,  pilíř  NN k  novostavbě  p.
G*** na pozemku parc. č. 189 a parc. č. 260 v k.ú. Čejč. Projektová dokumentace se projednávala v komisi
výstavby. Věcné břemeno bude časově neomezené, za jednorázovou úplatu 1 000 Kč. 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  návrh  smlouvy  č.  1030057751/001  o  smlouvě  budoucí  o  zřízení
věcného břemene se společností E.ON Distribuce, a.s., IČO 280 84 400, na akci Čejč, Nádražní, příp. k NN,
G***, na pozemcích parc. č. 189 a parc. č. 260 v k.ú. Čejč.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7a/12/2020 bylo schváleno.

b) Návrh smlouvy o zřízení věcného břemene -  služebnost inženýrské sítě mezi Obcí Čejč a Vodovody a
kanalizace Hodonín, a.s. Smlouva se týká obecních pozemků parc. č. 271, 295, 309, 348/1, 3308. Vodovodní
potrubí  je  uloženo  pod  povrchm  části  pozemku  a  bude  rekonstruováno  v  rámci  stravby  na  ulici
Nádražní. Smlouva se projednávala v komisi výstavby. Věcné břemeno se zřizuje úplatně v celkové částce
12 500 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje návrh smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnost inženýrské sítě
se společností Vodovody a kanalizace Hodonín, a.s. Purkyňova 2933/2, 695 11 Hodonín na pozemcích parc.
č. 271, 295, 309, 348/1, 3308 v k.ú. Čejč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7b/12/2020 bylo schváleno.

10. Provoz lékárny v Čejči

Dne 12. 5. 2020 bylo na naší podatelně zaevidováno písemné sdělení PharmDr. Hany Kolářové o uzavření
lékárny v Čejči  a to od 1. 7. 2020.  Paní Kolářová má na zdravotním středisku v nájmu lékárnu. Lékárna je
rozdělena na místnost  pro výdej  léčiv,  laboratoř,  pracovnu,  umývárnu,  sklad,  šatnu,  místnost  pro příjem
dodávek,  WC  a  úklidovou  místnost.  Součástí  je  přenosná  klimatizace,  osvětlení  a  zabezpečovací
zařízení.   Veškeré vybavení je ve vlastnictví  PharmDr. Kolářové. Přílohou byl soupis nábytku a přístrojů.
V současné době se snažíme najít nájemce.

Diskuze:
p. Žalio Máme přehled o tom, kolik lidí lékárnu navštěvuje? Pokud bychom věděli, že zájem v Čejči

je, tak potom bychom to mohli řešit podporou obce např.podílet se na nákladech na mzdy.
Proběhlo jednání s PharmDr. Kolářovou?

starosta Jednání proběhlo, p. Kolářové odchází lékárnice. Pokud bychom měli lékárnici, p. Kolářová
je ochotna pokračovat. Oslovili jsme několik lidí, řetězce.

místostarosta Zájemce nejvíce zajímá obrat. Bavili jsme se i o možnosti výdejny .
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí písemné sdělení PharmDr. Hany Kolářové o uzavření lékárny
k 1.7.2020.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

11. Žádost o prominutí nájemného - restaurace sokolovna

Nájemce Pohostinství Sokolovny slečna Pavla Hradská žádá  o prominutí nájmu po dobu uzavření pohostinství
v době nouzového stavu. Pohostinství bylo uzavřeno od 14.3.2020 do 11.5.2020. Ode dne 11.05. do 25.5.2020
bylo v provozu pouze venkovní posezení, plné otevření pak bylo možné od 25. 5. 2020. Jelikož i nadále platí
přísná hygienická opatření navhl bych prominout nájemné za 3 měsíce roku 2020, což je celkem 18 000 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  prominutí  nájemného z nájemní smlouvy uzavřené dne 15.1.2020
na  provoz  Pohostinství  Sokolovna  a  to  za  měsíc  březen,  duben a  květen  roku  2020 v  celkové  výši
18 000 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/12/2020 bylo schváleno.

12. Dohoda vlastníků provozně souvisejících vodovodů a kanalizací

Společnost  Vodovody  a  kanalizace  Hodonín,  a.s.  zaslala  návrh  dohod  vlastníků  provozně  souvisejících
vodovodů a kanalizací. Účelem dohod je splnění zákonné povinnosti v souladu  se zákonem o vodovodech a
kanalizacích v platném znění. Vlastníci vodovodů  nebo kanalizací provozně souvisejících, popřípadě jejich částí
provozně souvisejících, upraví svá vzájemná práva a povinnosti písemnou dohodou tak, aby bylo zajištěno
kvalitní a plynulé provozování vodovodu nebo kanalizace. Jedná se o návrh dvou dohod mezi Obcí Čejč a
Vodovody a kanalizace Hodonín, a.s. První dohoda se týká vodovodů  

( v čase 1h52min. odchází zastupitel Havelka )

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  dohodu vlastníků provozně souvisejících vodovodů s cílem zajistit
bezpečné a plynulé provozování provozně souvisejících vodovodů v jejich vlastnictví. 

 

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9a/12/2020 bylo schváleno.

Druhý návrh dohody se týká kanalizací.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  dohodu vlastníků provozně souvisejících kanalizací s cílem zajistit
bezpečné a plynulé provozování provozně souvisejících kanalizací v jejich vlastnictví. 
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Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9b/12/2020 bylo schváleno.

13. Závěrečný účet DSO Mikroregion Hovoransko

Návrh závěrečného účtu DSO Mikroregion Hovoransko byl zveřejněn v souladu se zákonem. Následně byl
projednán a schválen dle stanov nejvyšším orgánem DSO. Vše je vyvěšeno na internetových stránkách obce
v příslušných sekcích. Výsledek hospodaření za rok 2019 byl 33 878,33 Kč.

( v čase 1h56min. přišel zastupitel Havelka )

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí návrh závěrečného účtu DSO Mikroregion Hovoransko za rok
2019.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

14. Závěrečný účet DSO Severovýchod

Návrh závěrečného účtu DSO Severovýchod byl zveřejněn v souladu se zákonem. Následně byl projednán a
schválen  dle  stanov  nejvyšším  orgánem  DSO.  Příjmy  v  roce  2019  činily  5  167  543  Kč  ,  výdaje
5 109 457 Kč. Podrobnosti jsou rovněž vyvěšeny na úřední desce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí návrh závěrečného účtu DSO Severovýchod za rok 2019.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

15. Účetní závěrka a hospodářský výsledek Základní školy a Mateřské školy Čejč, příspěvkové
organizace za rok 2019

Účetní závěrka a hospodářský výsledek by zveřejněn v souladu se zákonem. Škola vykázala hospodářský
výsledek z hlavní činnosti ve výši 93 765,39  Kč, z doplňkové činnosti 14 598, 52 Kč. Hospodářský výsledek
celkem 108 363,91 Kč. Návrh nutno převést do rezervního fondu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  účetní závěrku příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská
škola Čejč, okres Hodonín, příspěvková organizace za rok 2019, včetně hospodářského výsledku:
Hospodářský výsledek na rok 2019 z hlavní činnosti je ve výši  93 765,39 Kč.
Hospodářský výsledek na rok 2019 z vedlejší činnosti je ve výši  14 598,52 Kč.
Celkový hospodářský výsledek  108 363,91 Kč.
ZO schvaluje přerozdělení hospodářského výsledku a to v celé výši do rezervního  fondu. 

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 10/12/2020 bylo schváleno.

16. Účetní závěrka a hospodářský výsledek obce Čejč za rok 2019

Účetní závěrka obce Čejč za rok 2019 včetně hospodářského výsledku byla zveřejněna v souladu se zákonem
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na  úřední  desce.  Celkové  příjmy  činily  23  907  583,92  Kč,  výdaje  29  515  537,29  Kč,  financování
5 607 953,37 Kč.  Jsou to prostředky, které byly naspořeny z minulých let.

Náklady byly ve výši 19 042 358,37 Kč , výnosy 22 901 884,45 Kč. Výsledek hospodaření pro rok 2019 byl tedy
3 859 526,08 Kč.

Na modernizaci ZŠ jsme obdrželi dotaci ve výši 847 000 Kč, dále 200 000 Kč od JMK na územní plán. Tato
částka zatím není vyplacena.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  účetní  závěrku  obce  Čejč  za  rok  2019  včetně  hospodářského
výsledku ve výši 3 859 526,08 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/12/2020 bylo schváleno.

17. Hospodaření společnosti HC Kabel

Na  předešlém  jednání  ZO  jsme  schválili  změnu  jednatele.  Nyní  se  připravují  nové  smlouvy  a
úpravy programových nabídek v obcích Tvrdonice, Kobylí, Nechvalín, Ostrovánky. V těchto obcích spol.HC
Kabel provozuje kabelovou televizi.  Dále se zpracovává automatizace příchozích plateb a řeší se přechod
na DVB-T2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí hospodaření společnosti HC Kabel.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

18. Závěrečný účet obce Čejč včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce Čejč za rok
2019

Návrh  závěrečného  účtu  byl  zveřejněn  14.  5.  2020.  Do  2.  6.  2020  bylo  možné  uplatnit  připomínky.
Žádné připomínky podány nebyly. Součástí závěrečného účtu je výsledek kontroly hospodaření, kterou provádí
krajský úřad JMK. Závěrečné vyjádření: Při přezkoumání hospodaření obce Čejč za rok 2019 nebyly zjištěny
chyby a nedostatky. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  závěrečný účet obce Čejč za rok 2019 včetně Zprávy o výsledku
přezkoumání hospodaření obce Čejč za rok 2019 a vyjadřuje souhlas s celoročním hospodařením za rok
2019 a to bez výhrad dle odst. 7 písm. a) § 17 zákona č. 250/2000 Sb.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/12/2020 bylo schváleno.

19. Určení auditora obce pro rok 2020

Navrhuji, abychom i pro letošní rok požádali o provedení auditu hospodaření obce Krajský úřad JmK. Tato
služba je zdarma a práci odvádí kvalitně.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje provedení auditu hospodaření obce Čejč za rok 2020 Krajským úřadem
Jihomoravského kraje, odborem kontrolním a právním - oddělení přezkumu obcí.
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Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/12/2020 bylo schváleno.

20. Úprava úředních hodin obecního úřadu

Po debatě  s pracovnicemi obecního úřadu vzešel požadavek na zavedení jednoho dne v týdnu jako neúřední
den pro   vyřizování  neodkladné administrativy.  Okolní  obce  si  rovněž  vymezily  jeden den v  týdnu jako
neúřední. Navrhuji pátek, jelikož je možnost  využít služeb CzechPointu  na obecním úřadě nebo poště v
Hovoranech. S účinností od 1. 7. 2020 by se upravila úřední doba pro veřejnost a to následovně:

PO  7.30-17.00,  ÚT  7.30-15.30,  STŘ  7.30-17.00,  ČT  7.30-14.30,  PÁ  neúřední  den.  Polední  přestávka
11.30-12.30.  Pracovní  doba  zůstává  stejná.  Tuto  informaci  o  úpravě  úředních  hodin  bychom  zveřejnili
v předstihu na webových stránkách, infokanále, MR i v okolních obcích.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  bere  na vědomí  informaci  o  změně  úředních  hodin  obecního  úřadu  Čejč
s platností od 1. 7. 2020.

 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

21. Žádost o souhlas obce s územní působností v MAS Jižní Slovácko

Končí programové období 2014-2020 Místní akční skupiny Jižní Slovácko, z. s. do jejíž působnosti v současnosti
patří i obec Čejč. V rámci kontroly Standardizace MAS je třeba doložit souhlas obcí s územní působností pro
nové programovací období 2021 - 2027. 

V minulém období jsme získali dotaci přes MAS Jižní Slovácko ve výši 847 000 Kč na modernizaci základní
školy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje zařazení území obce Čejč do územní působnosti Místní akční skupiny
Jižní Slovácko, z. s.  pro programové období 2021 - 2027. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/12/2020 bylo schváleno.

22. Rozpočtová opatření

a) Rozpočtové opatření č. 3  

bylo provedeno v účetnictví za měsíc březen 2020. Příjmová část rozpočtu byla navýšena o částku 32 700 Kč,
po rozpočtovém opatření je ve výši 22 030 600 Kč. Výdajová část rozpočtu po rozpočtovém opatření zůstává
beze  změny  ve  výši  23  193  000  Kč.  Financování  bylo  upraveno  o  částku  -32  700  Kč,  financování
po rozpočtovém opatření je ve výši 1 162 400 Kč. Podrobnosti jsou vyvěšeny na internetových stránkách obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí rozpočtové opatření č. 3.
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Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

b) Rozpočtové opatření č. 4

bylo provedeno v účetnictví za měsíc duben 2020. Příjmová část rozpočtu, výdajová část rozpočtu a financování
nebylo změněno. K úpravám došlo mezi položkami ve schválených paragrafech.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí rozpočtové opatření č. 4.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

c) Rozpočtové opatření č. 5

Proběhlo  v  měsíci  květnu.  Příjmová  část  rozpočtu,  výdajová  část  rozpočtu  a  financování  nebylo  rovněž
změněno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí rozpočtové opatření č. 5

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

d) Rozpočtové opatření č. 6

Proběhlo v měsíci červnu. Jsou to částky za projekty, které jsme schválili a budou uskutečněny v červnu tohoto
roku. Navýšení bude zahrnovat rozhlas §3341 ve výši 50 000 Kč, z toho 20 000 Kč  na rozhlas v lokalitě
Za školou. Dále §3639  celkem 365 000 Kč. Tato částka zahrnuje běžný provoz 200 000 Kč, radary 100 000 Kč,
venkovní areál v parku 65 000 Kč. §3745 se týká Studie extravilánu ve výši 350 000 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje Navýšení rozpočtu dle tabulky:

–§3341 – rozhlas  50 000 Kč

•Za školou  20 000 Kč

•Opravy  30 000 Kč

–§3639   365 000  Kč

•Běžný provoz  200 000 Kč

•Radary  100 000,- Kč

•Hodový areál  65 000  Kč

–§3745 – Zeleň Studie extravilánu  350 000 Kč

• Celkem  765 000 Kč

Bude provedeno v měsíci červnu jako rozpočtové opatření č. 6. Bude vzato z rezervy z minulých let.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 17 / 17

Usnesení č. 15/12/2020 bylo schváleno.

23. Různé

a) Obecně závazná vyhláška č 1/2020 nahrazující vyhlášku č. 6/2019 o místním poplatku za užívání veřejného
prostranství

Jedná se o doplnění do článku 5 sazba poplatku, doplnit bod d) za umístění reklamního poutače. Žádost
p. Holého- Jídelny U Malířů o umístění reklamního poutače před pekárnu na elektrický sloupek, který je
na pozemku obce. Ve vyhlášce nemáme sazbu za umístění rekl.poutače. Toto místo není rovněž na seznamu
veřejného prostranství. V návrhu byla částka 2 Kč za den, tj. 730 Kč za rok.

Diskuze:
p.Havelka Jak bude poutač vysoký?
starosta Bude vysoký do výšky sloupku, tedy 1 m nad zemí.
p.Škápík Není to moc bezpečné místo. Je tam zúžení. Nachází se tam přechod pro chodce. Řidič bude

sledovat reklamu. Na dálnicích se reklamy ruší z důvodu bezpečnosti.
starosta Ve výhledu bránit nebude. Pokud by vznikal problém, poutač se odstraní.

Návrh usnesení:
Zastupi te ls tvo  obce  Čejč  schvaluje  Obecně  závaznou  vyhlášku  č  1 /2020,  která
nahrazuje  vyhlášku  č.  6/2019  o  místním  poplatku  za  užívání  veřejného  prostranství .

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/12/2020 bylo schváleno.

b) Posílení velkobjemových kontejnerů na plasty a papír.

Žádost některých občanů o posílení kontejnerů z důvodu nedostačující kapacity.  

Diskuze:
starosta Řešením může být nákup nových kontejnerů. Zjistíme finanční náročnost.
p.Koutná Sběrný dvůr je jak vytížený?
starosta Na sběrném dvoře kapacita  je,  ale  pro občany je  pohodlnější  kontejner  poblíž  v  obci.

V okolních obcích rovněž řeší problémy s odpady, i když mají pytlový sběr.
p. Vachůt Řeší se nějak zápach z Horákovy farmy?
starosta Ano, řešíme. Jednáme s úřady, něco už víme,ale jde to pomalu.
p.Havelka Dotaz na letošní hody. Budou?
starosta Se zastupiteli  jsme se sešli,  většina je proti pořádání hodů. Bavili  jsme se i  o variantě

podzimních  hodů,  které  se  zde  v  minulosti  konaly.  AVZO  p.s.  Čejč  se  podílí
také na pořádání hodů. Na schůzce, která bude v neděli to rozhodneme.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: Jana Bízová, David Fulajtár   ............................................................
 
Starosta Ing. Jan Koutný   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


